



KOMPILASI DASAR 2015-2016

BAHAGIAN DASAR DAN PERANCANGAN STRATEGIK

AGENSI KELAYAKAN MALAYSIA



KOMPILASI DASAR 2015 & 2016

BAHAGIAN DASAR DAN PERANCANGAN STRATEGIK MQA

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
1.	<p>PENGGANTIAN SYARAT KEMASUKAN TERBUKA DENGAN SYARAT KEMASUKAN PENGAKREDITAN PEMBELAJARAN BERASASKAN PENGALAMAN TERDAHULU (ACCREDITATION OF PRIOR EXPERIENTIAL LEARNING, APEL)</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2015</p> <p>Pekeliling JPT Bil. 2/2015 JPT/GS 1000-606 Jilid 1 (41) bertarikh 06/04/2015</p>	<p>Syarat kemasukan bagi PPT berstatus terbuka adalah berdasarkan kriteria berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Perlu mempunyai prasarana yang menyokong pelaksanaan sistem penilaian APEL; ii. Wajib mengguna pakai instrumen penilaian APEL yang telah dibina oleh MQA sebagai sistem penilaian utama kepada calon warganegara Malaysia dan instrumen yang diubahsuai mengikut kesesuaian bagi calon bukan warganegara Malaysia; iii. Pusat penilaian kemasukan pelajar IPTS terbuka adalah tertakluk dengan penilaian / audit berkala dari pihak MQA; iv. Penerimaan masuk pelajar ke program melalui syarat APEL di IPTS terbuka haruslah selari dengan pelaksanaan APEL di peringkat nasional; dan v. Penilaian APEL yang dijalankan oleh IPTS terbuka hanyalah untuk kemasukan ke IPTS masing-masing KECUALI jika IPTS terbuka tersebut dilantik sebagai Pusat Penilaian APEL oleh MQA.
2.	<p>PERMOHONAN UNTUK MEMBENARKAN SYARAT KELAYAKAN MASUK KHAS KE PROGRAM DIPLOMA PENDIDIKAN AWAL KANAK-KANAK DI IPTS</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2015</p> <p>Pekeliling MQA Bil. 4/2014 bertarikh 16 Julai 2014</p> <p>Surat Makluman JPT JPT/ GS 1000-617(10) bertarikh 19/01/2015</p>	<p>Syarat kelayakan minimum khas kemasukan baharu tersebut adalah seperti berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Lulus SPM atau setara dengan sekurang-kurangnya 2 kredit dalam mana-mana mata pelajaran DAN 3 tahun pengalaman kerja dalam bidang pendidikan awal kanak-kanak; atau ii. Lulus SPM atau setara dengan sekurang-kurangnya 1 kredit dalam mana-mana mata pelajaran DAN 5 tahun pengalaman kerja dalam bidang pendidikan awal kanak-kanak. <p>Nota: Syarat kelayakan minimum khas kemasukan baharu ini adalah terpakai bagi tempoh 2014 hingga 2018 sahaja dan bukan bertujuan untuk tawaran bagi ambilan arus perdana.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
3.	<p>PERMOHONAN IJAZAH SARJANA (TAHAP 7, MQF) DAN IJAZAH SARJANA KEDOKTORAN (TAHAP 8, MQF) YANG MENGGUNAKAN PENAMAAN PROGRAM YANG UMUM DAN MEMPUNYAI BIDANG PENYELIDIKAN TERLALU BANYAK DAN LUAS</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2015 dan Bil. 2/2015</p> <p>Surat makluman JPT.S(A)2000/016/015/05(8) bertarikh 18 Ogos 2016</p>	<p>Penamaan bagi permohonan ijazah sarjana (Tahap 7, MQF) dan ijazah sarjana kedoktoran (Tahap 8, MQF) perlu lebih khusus dengan penamaan mengikut bidang atau sub bidang yang ingin ditawarkan. Penilaian semua bidang penyelidikan adalah berdasarkan kod NEC dan juga standard bidang yang berkaitan; dan</p> <p>Permohonan program ijazah sarjana kedoktoran dan ijazah sarjana penyelidikan perlu mempunyai kod NEC sekurang-kurangnya 2 digit (<i>broad programmes</i>). Sebagai contoh, sub bidang kod NEC 34 (<i>Business and Administration</i>) dan kod NEC 52 (<i>Engineering and Engineering Trades</i>).</p>
4.	<p>PENAWARAN SIJIL SISWAZAH (GRADUATE CERTIFICATE) DAN DIPLOMA SISWAZAH (GRADUATE DIPLOMA) (TAHAP 6, MQF)</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2015</p> <p>Surat Makluman JPT : Ruj. : JPT/GS 1000-617 Jilid 1 (22) bertarikh 20/8/2015</p>	<p>Dibenarkan hanya kepada PPT berstatus Universiti Swasta, Kolej Universiti dan Kampus Cawangan Luar Negara, termasuklah universiti terbuka yang menawarkan program-program pada Tahap 6, MQF.</p> <p>Nota: Moratorium ke atas penawaran Sijil Siswazah dan Diploma Siswazah yang hanya membenarkan universiti berstatus terbuka sahaja melalui surat bertarikh 14 Jun 2013 adalah terbatal.</p>
5.	<p>SYARAT KELAYAKAN MASUK PERINGKAT DIPLOMA BAGI STANDARD PROGRAM SAINS PERUBATAN DAN KESIHATAN</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2015</p> <p>Surat Makluman JPT Ruj. : JPT/GS 1000-617 Jld.1 (47) bertarikh 07/06/2016</p>	<p>Penguatkuasaan syarat kelayakan masuk peringkat diploma menggunakan SPM dengan 5 kredit bagi standard program Sains Perubatan dan Kesihatan bermula 01 Jun 2016.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
6.	<p>KEPERLUAN PENILAIAN MQA TERHADAP PROGRAM DI LUAR KERANGKA KELAYAKAN MALAYSIA (MQF)</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2015</p>	<p>Semua program di luar MQF seperti <i>Foundation</i> dan <i>O-Level</i> boleh membuat permohonan penilaian program seperti biasa.</p>
7.	<p>PENGANUGERAHAN EXIT AWARD / FALLBACK DEGREE</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 3/2015</p> <p>Surat Makluman JPT : JPT/GS 1000-617 Jld. 1(32) bertarikh 17 Disember 2015</p>	<p>Penganugerahan sijil pada tahap lebih rendah daripada kursus pengajian yang telah diikuti adalah tidak dibenarkan.</p>
8.	<p>PELAKSANAAN MUET BAGI KELAYAKAN MASUK KE PROGRAM UNIVERSITI AWAM</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2015 dan Bil. 3/2015</p>	<p>Tahap minimum band MUET bagi kemasukan ke program Ijazah Sarjana Muda Universiti Awam adalah seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pengajian Sastera dan Sains Sosial – <i>Band 2</i>; ii. Pengajian Sains, Teknologi, Kejuruteraan dan Matematik (STEM) – <i>Band 3</i>; dan iii. Pengajian Undang-Undang dan Perubatan – <i>Band 4</i>. <p>Tahap minimum band MUET bagi syarat bergraduasi program Ijazah Sarjana Muda Universiti Awam adalah seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pengajian Sastera dan Sains Sosial – <i>Band 3</i>; ii. Pengajian Sains, Teknologi, Kejuruteraan dan Matematik (STEM) – <i>Band 4</i>; dan iii. Pengajian Undang-Undang dan Perubatan – <i>Band 5</i>. <p>Pematuhan dan pelaksanaan dasar baharu wajib lulus kompetensi Bahasa Inggeris bagi kemasukan serta bergraduasi hanya melibatkan IPTA sahaja dan tidak melibatkan IPTS.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
9.	<p>PROGRAM GAGAL AKREDITASI TETAPI BELUM TAMAT TEMPOH SAH LAKU KELULUSAN</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2016</p> <p>Surat Makluman JPT : No. Ruj. : JPT/GS 1000-617 Jld.1(39) bertarikh 7 Mac 2016</p>	<p>IPTS tidak dibenarkan mengambil pelajar baharu.</p>
10.	<p>PENGECUALIAN KEPERLUAN KREDIT BAGI MATA PELAJARAN TERTENTU DI PERINGKAT SPM DAN MUET BERDASARKAN STANDARD PROGRAM</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 3/2015</p>	<p>a. <u>Keperluan kredit mata pelajaran tertentu di peringkat SPM</u></p> <p>Bagi kumpulan pelajar diploma yang mendaftar masuk ke program ijazah sarjana muda (Tahap 6, MQF) <u>sebelum</u> penguatkuasaan pemakaian standard program maka pelajar tersebut tidak tertakluk dengan keperluan kredit dalam mata pelajaran tersebut di peringkat SPM. Namun begitu, perkara ini tertakluk kepada syarat kelayakan masuk sedia ada seperti yang telah diluluskan oleh KPT <u>sebelum</u> tarikh penguatkuasaan pemakaian standard program berkenaan.</p> <p>b. <u>Keperluan MUET</u></p> <p>Bagi pelajar warganegara yang tidak memiliki kelayakan MUET maka mereka boleh menggunakan kelayakan IELTS/TOEFL bagi menggantikan kelayakan MUET tersebut. Namun begitu, dari segi kesetaraan band/markah antara MUET dengan IELTS/TOEFL ia terletak di bawah budi bicara pihak PPT penerima. Kelayakan minimum IELTS dan TOEFL adalah IELTS = 5.5 dan TOEFL = 550.</p>
11.	<p>SYARAT KELAYAKAN MASUK DIPLOMA KEMAHIRAN MALAYSIA (DKM) DAN DIPLOMA LANJUTAN KEMAHIRAN MALAYSIA (DLKM) DI IPTS</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2016</p>	<p>DKM dan DLKM pada masa ini hanya boleh digunakan sebagai kelayakan masuk ke IPTA sahaja.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
12.	<p>SYARAT MINIMUM LULUS SPM UNTUK KEMASUKAN KE SEMUA PROGRAM SIJIL KOLEJ KOMUNITI</p> <p>Sumber : Surat Ketua Pengarah JPCK kepada MQA bertarikh 14 Disember 2015</p> <p>Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2016</p>	<p>Syarat-syarat tersebut adalah seperti berikut :</p> <ul style="list-style-type: none"> i. LULUS Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) sahaja; atau ii. TANPA Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) – Pelajar perlu mengikuti Program Persediaan terlebih dahulu sebelum mengikuti semua program Sijil Kolej Komuniti.
13.	<p>PERMOHONAN PEMEGANG KELAYAKAN SIJIL VOKASIONAL MALAYSIA (SVM) KE PROGRAM DIPLOMA (TAHAP 4, MQF)</p> <p>Sumber : Surat Siaran Lembaga Peperiksaan Malaysia (LPM) KPMSP.100/1/7/2 (30) Bil.6/2016 bertarikh 30 Mac 2016</p>	<p>Lepasan Sijil Vokasional Malaysia (SVM) boleh menyambung pengajian ke Diploma (Tahap 4, MQF) tertakluk kepada penyetaraan SVM dengan 3 kredit SPM yang ditetapkan oleh Lembaga Peperiksaan Malaysia (LPM) berdasarkan syarat-syarat berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Keujian Bahasa Melayu SVM 1104; ii. PNGK Akademik sama atau lebih 3.33; iii. Kompeten semua modul vokasional; dan iv. PNGK Vokasional sama atau lebih 3.67. <p>Tertakluk kepada keperluan bagi memenuhi syarat kelayakan masuk mengikut standard program, badan profesional dan ketetapan pihak KPT.</p>
14.	<p>PINDAH KREDIT DARIPADA STPM KE PROGRAM PRA UNIVERSITI / FOUNDATION</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 3/2016</p>	<p>Tidak dibenarkan memandangkan STPM merupakan kelayakan persekolahan.</p>
15.	<p>SYARAT KOMPETENSI BAHASA INGGERIS BAGI PELAJAR ANTARABANGSA YANG MENGIKUTI PENGAJIAN DI IPTS</p> <p>Sumber : Surat Makluman JPT JPT/BPP(P)1000-753Jld.3(15) bertarikh 12 April 2016</p>	<p>Pelajar antarabangsa yang mengikuti pengajian di IPTS perlu memenuhi kompetensi Bahasa Inggeris seperti yang telah ditetapkan dalam standard program KECUALI :</p> <ul style="list-style-type: none"> i. pelajar antarabangsa yang berasal dari negara yang menggunakan Bahasa Inggeris sebagai bahasa pertuturan; ii. pelajar antarabangsa yang menggunakan kelayakan akademik dari institusi yang menggunakan Bahasa Inggeris sebagai bahasa pengantar sepenuhnya; atau iii. pelajar antarabangsa yang telah mengikuti pengajian di Malaysia dan bercadang untuk melanjutkan

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<p>pengajian ke peringkat lebih tinggi dengan tertakluk kepada (ii).</p> <p>Pelajar antarabangsa dibenarkan untuk menggunakan kelayakan Bahasa Inggeris yang setara dengan pencapaian IELTS atau TOEFL seperti <i>Cambridge English : Advanced (CAE)</i>, <i>Cambridge English : Proficiency (CPE)</i>, <i>Pearson Test of English (PTE)</i>, <i>Cambridge First English (CFE)</i>.</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 12 April 2016.</p> <p>Nota : IPTS dibenarkan membuat pengambilan pelajar dengan <i>conditional offer</i> jika kelayakan masuk yang ditetapkan telah dipatuhi kecuali bagi Bahasa Inggeris. Dalam hal ini, IPTS boleh menawarkan program Bahasa Inggeris dalaman bagi menyediakan pelajar mengambil <i>International Exam</i> seperti IELTS/TOEFL/CAE/CPE/PTE/CFE/ atau MUET (keputusan Menteri dalam perbincangan dengan pihak MAPCU pada 27 Oktober 2016).</p>
16.	<p>PINDAH KREDIT DARIPADA KELAYAKAN SIJIL (TAHAP 3, MQF) KE DIPLOMA (TAHAP 4, MQF)</p> <p>Sumber: Surat JPT GS1000-617 Jld.1 (44) bertarikh 23 Mei 2016</p>	<p>Dibenarkan dengan pindahan maksimum sebanyak 30% daripada jumlah kredit program yang akan diikuti.</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 23 Mei 2016.</p>
17.	<p>PINDAH KREDIT KEPADA PELAJAR YANG TELAH MEMILIKI KELAYAKAN DAN INGIN MELANJUTKAN PENGAJIAN UNTUK KALI KEDUA PADA PERINGKAT YANG SAMA</p> <p>Sumber: Surat JPT GS1000-617 Jld.1 (44) bertarikh 23 Mei 2016</p>	<p>a. Dibenarkan.</p> <p>b. Tiada had pindah kredit jika pelajar berada di Institusi Pengajian Tinggi (IPT) yang sama.</p> <p>c. Bagi pelajar yang melanjutkan pengajian untuk kali kedua di IPT yang berbeza, tempoh permastautin pelajar (<i>residential year</i>) adalah seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Ijazah Sarjana/PhD – 1 semester ii. Ijazah Sarjana Muda – 1 tahun iii. Diploma dan Sijil – 1 semester <p>d. Dasar pindah kredit yang ditetapkan ini perlu berasaskan kepada pemetaan kursus (<i>subject to subject mapping</i>) dan tertakluk kepada syarat umum pindah kredit iaitu:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Gred lulus – gred minimum iaitu Gred C; ii. Nilai kredit – sama dengan nilai kredit kursus bagi program di Pemberi Pendidikan Tinggi (PPT)

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<p>penerima;</p> <p>iii. Kesetaraan kurikulum kursus – tidak kurang 80%; dan</p> <p>iv. Kursus yang boleh dipindahkan kredit hendaklah daripada program yang telah mendapat akreditasi/pengiktirafan dari badan berautoriti di negara berkenaan.</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 23 Mei 2016.</p>
18.	<p>PENAMBAHBAIKAN DASAR PINDAH KREDIT</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2016</p> <p>Surat Makluman JPT : JPT.S(A)2000/016/015/05(9) bertarikh 19 Ogos 2016</p> <p>JPT/GS 1000-617 Jld.2(2) bertarikh 19 September 2016</p>	<p>i. <u>Pindah Kredit Dengan Gred:</u></p> <p>Pindah kredit secara <i>horizontal</i> bagi pelajar yang berada dalam sistem (pelajar yang masih dalam pengajian). Kredit dikira dalam kredit bergraduat pelajar dan gred kursus diambil kira dalam pengiraan Purata Nilai Gred (PNG) dan Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK).</p> <p>Contoh : Pelajar yang sedang mengikuti Diploma A bertukar ke Diploma B pada semester kedua. Maka proses pindah kredit pelajar tersebut akan mengambil kira gred kursus dari Diploma A dalam pengiraan PNG dan PNGK pelajar di Diploma B.</p> <p>ii. <u>Pindah Kredit Tanpa Gred (turut dipanggil pengecualian kredit):</u></p> <p>Pindah kredit secara <i>vertical</i> atau <i>horizontal</i> bagi pelajar yang telah keluar daripada sistem (pelajar yang telah tamat pengajian) atau telah mencapai tahap kompetensi dalam kursus berkenaan. Kredit kursus yang dipindahkan diambil kira dalam kredit bergraduat tetapi gred kursus tidak diambil kira dalam pengiraan PNG dan PNGK pelajar.</p> <p>Contoh 1: Pelajar lepasan sijil menyambung pengajian ke peringkat diploma dan membuat pindah kredit bagi kursus-kursus yang bersesuaian. Maka kredit bagi kursus yang pernah diikuti di peringkat sijil akan diambil kira dalam pengiraan kredit bergraduat pelajar. Namun, gred kursus tidak akan diambil kira dalam pengiraan PNG dan PNGK pelajar.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<p><u>Contoh 2:</u> Pelajar yang telah tamat program Diploma A dan kemudian ingin mengikuti program Diploma B. Bagi situasi ini yang mana pelajar telah memiliki kelayakan di peringkat yang sama, maka pindah kredit tidak akan mengambil kira gred kursus dalam pengiraan PNG dan PNGK pelajar di Diploma B.</p> <p><u>Contoh 3:</u> Pindah kredit yang berdasarkan pengalaman melalui APEL <i>Credit</i> (C) tidak melibatkan gred. Oleh yang demikian, hanya kredit yang akan diambil kira.</p> <p>Pindah kredit bagi perkara (i) dan (ii) tetap perlu mematuhi syarat umum pindah kredit iaitu :</p> <ol style="list-style-type: none"> a) Gred lulus – gred minimum iaitu Gred C; b) Nilai kredit – sama dengan nilai kredit kursus bagi program di institusi pengajian tinggi (IPT) penerima; c) Kesetaraan kurikulum kursus – tidak kurang 80%; dan d) Kursus yang boleh dipindahkan kredit hendaklah daripada program yang telah mendapat Akreditasi/Pengiktirafan dari badan yang berautoriti di negara berkenaan. <p><u>Pemansuhan dasar had 30% pindah kredit bagi program mobiliti</u> (Perkara 6, Surat Makluman Berkenaan Dasar Jaminan Kualiti Yang Diputuskan Melalui Mesyuarat Kajian Semula Dasar-Dasar Berkaitan Jaminan Kualiti Bil 1/2011 - 3/2011 bertarikh 27 Mac 2012)</p> <p>“Pelajar sedang mengikuti suatu program dan dalam masa yang sama mengambil beberapa kursus di PPT yang lain (contoh program mobiliti atau program pertukaran pelajar)</p> <p>Pemindahan kredit adalah dibenarkan namun ia tidak boleh melebihi 30% daripada jumlah kredit program pengajian yang sedang diikuti dan ia adalah berdasarkan persetujuan antara kedua-dua PPT.”</p> <p>Sehubungan itu, pindah kredit bagi situasi ini adalah mengikut dasar pindah kredit dengan gred.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<p>Dasar pengecualian kursus dikekalkan dengan beberapa pemansuhan iaitu ketetapan yang melibatkan mata pelajaran wajib (MPW) seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pengecualian kursus tidak akan menyebabkan pelajar mendapat kredit bagi kursus yang dikecualikan. (Kekal) ii. Sekiranya pengecualian kursus itu akan menyebabkan keperluan kredit bergraduat tidak mencukupi, maka pelajar perlu mengambil kursus lain bagi menggantikan kursus tersebut. (Kekal) iii. Pelajar yang lulus MPW di peringkat sijil tidak boleh mengambil semula kursus tersebut di peringkat diploma. (Dimansuhkan) iv. Walau bagaimanapun, bagi pelajar yang telah lulus MPW di peringkat sijil/diploma boleh mengambil MPW di peringkat ijazah sarjana muda. (Dimansuhkan) v. Pelajar antarabangsa dikecualikan daripada mengambil MPW, namun diberi pilihan untuk mengambil MPW sekiranya berminat. (Dimansuhkan) <p>Pemansuhan tersebut adalah kerana MPW telah ditambahbaik dengan penawaran mata pelajaran umum (MPU) mulai September 2013 dan pindah kredit MPU hanya dibenarkan secara <i>horizontal</i> sahaja.</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 19 Ogos 2016.</p>
19.	<p>TIADA HAD KUOTA PENGAMBILAN PELAJAR MELALUI ACCREDITATION OF PRIOR EXPERIENTIAL LEARNING (APEL)</p> <p>Sumber: Surat JPT/GS 1000-617Jld.1 (37) bertarikh 23 Februari 2016</p>	<p>Semua Pemberi Pendidikan Tinggi (PPT) dibenarkan untuk membuat pengambilan pelajar melalui laluan APEL berdasarkan kapasiti institusi masing-masing.</p> <p>Kuota 5% yang ditetapkan sebelum ini bagi pengambilan pelajar melalui APEL dimansuhkan.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR												
20.	<p>PENGGUNAAN STANDARD PROGRAM :</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pengajian Perniagaan ii. Komputeran iii. Undang-undang & Perundangan Syariah <p>Sumber : Pekeliling MQA Bil. 1/2015 Ruj. : MQA.100-1/7/1(8) bertarikh 23 Mac 2015</p>	<p>Pekeliling mengenai pemakaian 3 standard program iaitu:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pengajian Perniagaan ii. Komputer iii. Undang-undang Dan Perundangan Syariah <p>Pelaksanaan dan pematuhan terhadap dokumen standard ini adalah seperti berikut :</p> <table border="1" data-bbox="700 479 1428 1359"> <thead> <tr> <th>Bil</th> <th>Tarikh</th> <th>Perkara</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1.</td> <td>01 April 2015 sehingga 31 Mac 2016</td> <td>Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini.</td> </tr> <tr> <td>2.</td> <td>01 September 2015</td> <td>Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.</td> </tr> <tr> <td>3.</td> <td>01 September 2015</td> <td>Pengambilan pelajar pada dan selepas tarikh ini hendaklah mematuhi syarat kelayakan masuk seperti ketetapan dalam dokumen standard ini.</td> </tr> </tbody> </table>	Bil	Tarikh	Perkara	1.	01 April 2015 sehingga 31 Mac 2016	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini.	2.	01 September 2015	Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.	3.	01 September 2015	Pengambilan pelajar pada dan selepas tarikh ini hendaklah mematuhi syarat kelayakan masuk seperti ketetapan dalam dokumen standard ini.
Bil	Tarikh	Perkara												
1.	01 April 2015 sehingga 31 Mac 2016	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini.												
2.	01 September 2015	Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.												
3.	01 September 2015	Pengambilan pelajar pada dan selepas tarikh ini hendaklah mematuhi syarat kelayakan masuk seperti ketetapan dalam dokumen standard ini.												
21.	<p>DASAR PINDAH KREDIT DAN PENAMBAHBAIKAN DASAR PROGRAM PEMINDAHAN IJAZAH (DEGREE TRANSFER PROGRAM, DTP)</p> <p>Sumber : Pekeliling MQA Bil. 2/2015 : Ruj.:MQA.100-1/7/1(10) bertarikh 23 September 2015</p>	<ul style="list-style-type: none"> i. Bagi pelajar <i>American Degree Transfer Program</i> (ADTP) yang memilih untuk menyambung pengajian ke PPT tempatan : <ul style="list-style-type: none"> a. Pelajar perlu tamat program ADTP dan melengkapkan kredit program serta lulus sekurang-kurangnya PNGK 2.0; b. Pelajar boleh dipertimbangkan untuk menyambung pengajian mereka terus ke tahun 3 di PPT tempatan yang menjalankan program kerjasama 4+0 dengan PPT US; dan c. Bagi pelajar yang memilih untuk melanjutkan pengajian di PPT tempatan bagi program yang bukan kerjasama 4+0 dengan PPT US, pelajar boleh dipertimbangkan untuk menyambung pengajian mereka terus ke tahun 2. 												

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<ul style="list-style-type: none"> ii. Bagi pelajar <i>United Kingdom/ Australia Degree Transfer Program</i> (UK/Australia, DTP) yang memilih untuk menyambung pengajian ke PPT tempatan : <ul style="list-style-type: none"> a. Pelajar perlu tamat program UK/Australia DTP dan melengkapkan kredit program serta lulus sekurang-kurangnya PNGK 2.0; dan b. Pelajar boleh dipertimbangkan untuk menyambung pengajian mereka terus ke tahun 3 di PPT tempatan.
22.	<p>PINDAAN TERHADAP STANDARD IJAZAH SARJANA DAN KEDOKTORAN</p> <p>Sumber : Surat Pekeliling MQA Bil. 1/2015 Ruj.:MQA.100-1/7/1(6) Bertarikh 11 Mac 2015</p>	<p>Standard Ijazah Sarjana dan Kedoktoran telah diluluskan oleh Mesyuarat Majlis MQA dengan keputusan seperti berikut:</p> <p>A. Ijazah Kedoktoran (Tahap 8, MQF) secara penyelidikan :</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Bagi pengajian sepenuh masa, tempoh lazim ialah 3 tahun, manakala bagi pengajian separuh masa, tempoh lazim 4 tahun. ii. Walau bagaimanapun, Senat sesebuah PPT boleh memberi pengecualian bagi pelajar yang cemerlang yang dapat menamatkan pengajian dalam masa yang lebih singkat. iii. Pemeriksa luar yang dilantik perlulah dalam bidang yang berkaitan dengan penyelidikan yang dibuat bagi menjamin kualiti penyelidikan tersebut. iv. Bagi pelajar yang memilih untuk membuat penyelidikan dalam bidang-bidang yang kritikal dan spesifik, PPT boleh melantik <i>co-supervisor</i> dari PPT yang mempunyai kepakaran dalam bidang tersebut untuk menyelia. <p>Nota :</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Tiada kemasukan terus daripada tahap ijazah sarjana muda ke tahap ijazah kedoktoran. ii. Calon berkelayakan tahap ijazah sarjana muda yang mendaftar untuk program tahap ijazah sarjana, boleh memohon untuk menukar pendaftaran pengajian ke program ijazah kedoktoran dalam tempoh 1 tahun selepas mendaftar program ijazah sarjana tertakluk kepada ketetapan berikut : <ul style="list-style-type: none"> a. Telah menunjukkan kompetensi dan kebolehan dalam menjalankan penyelidikan pada tahap ijazah kedoktoran; b. Penilaian dalaman yang rapi oleh PPT; dan c. Mendapat kelulusan daripada Senat PPT.

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<p>B. Ijazah Kedoktoran (Tahap 8, MQF) secara kerja kursus</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Bagi pengajian sepenuh masa, tempoh lazim ialah 3 tahun, manakala bagi pengajian separuh masa, tempoh lazim ialah 4 tahun. ii. Walau bagaimanapun, Senat sesebuah PPT boleh memberi pengecualian bagi pelajar yang cemerlang yang dapat menamatkan pengajian dalam masa yang lebih singkat. <p>C. Ijazah kedoktoran (Tahap 8, MQF) secara mod campuran</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Bagi pengajian sepenuh masa, tempoh lazim ialah 3 tahun manakala bagi pengajian separuh masa, tempoh lazim ialah 4 tahun. ii. Walau bagaimanapun, Senat sesebuah PPT boleh memberi pengecualian bagi pelajar yang cemerlang yang dapat menamatkan pengajian dalam masa yang lebih singkat. iii. Pemeriksa luar yang dilantik perlulah dalam bidang yang berkaitan dengan penyelidikan yang dibuat bagi menjamin kualiti penyelidikan tersebut. iv. Bagi pelajar yang memilih untuk membuat penyelidikan dalam bidang-bidang yang kritikal dan spesifik, PPT boleh melantik <i>co-supervisor</i> dari PPT yang mempunyai kepakaran dalam bidang tersebut untuk menyelia. <p>D. Ijazah sarjana (Tahap 7, MQF) secara penyelidikan</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Bagi pengajian sepenuh masa, tempoh lazim ialah 2 tahun, dan bagi pengajian separuh masa, tempoh lazim ialah 3 tahun. ii. Walau bagaimanapun, Senat sesebuah PPT boleh memberi pengecualian bagi pelajar yang cemerlang yang dapat menamatkan pengajian dalam masa yang lebih singkat. iii. Pemeriksa luar yang dilantik perlulah dalam bidang yang berkaitan dengan penyelidikan yang dibuat bagi menjamin kualiti penyelidikan tersebut. iv. Bagi pelajar yang memilih untuk membuat penyelidikan dalam bidang-bidang yang kritikal dan spesifik, PPT boleh melantik <i>co-supervisor</i> dari PPT yang mempunyai kepakaran dalam bidang tersebut untuk menyelia.

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR												
		<p>E. Ijazah sarjana (Tahap 7, MQF) secara kerja kursus Bagi pengajian sepenuh masa, tempoh lazim ialah 1 tahun, dan bagi pengajian separuh masa, tempoh lazim ialah 2 tahun.</p> <p>F. Ijazah sarjana (Tahap 7, MQF) secara mod campuran Bagi pengajian sepenuh masa, tempoh lazim ialah 1 tahun, dan bagi pengajian separuh masa, tempoh lazim ialah 2 tahun.</p>												
23.	<p>PENAMBAHAN SUB BIDANG DALAM STANDARD PROGRAM: MULTIMEDIA KREATIF</p> <p>Sumber : Surat Pekeliling MQA Bil. 2/2015 Ruj.:MQA.100-1/7/1(7) bertarikh 11 Mac 2015</p>	<p>Terdapat satu subbidang baru yang diperkenalkan dalam standard program: Multimedia Kreatif iaitu Teknologi Permainan (<i>Games Technology</i>).</p> <p>Pelaksanaan dan pematuhan terhadap dokumen standard ini adalah seperti butiran berikut :</p> <table border="1" data-bbox="699 913 1425 1794"> <thead> <tr> <th>Bil</th> <th>Tarikh</th> <th>Perkara</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1.</td> <td>01 April 2015 sehingga 31 Mac 2016</td> <td>Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini .</td> </tr> <tr> <td>2.</td> <td>01 September 2015</td> <td>Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.</td> </tr> <tr> <td>3.</td> <td>01 September 2015</td> <td>Pengambilan pelajar pada dan selepas tarikh ini hendaklah mematuhi syarat kelayakan masuk seperti ketetapan dalam dokumen standard.</td> </tr> </tbody> </table>	Bil	Tarikh	Perkara	1.	01 April 2015 sehingga 31 Mac 2016	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini .	2.	01 September 2015	Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.	3.	01 September 2015	Pengambilan pelajar pada dan selepas tarikh ini hendaklah mematuhi syarat kelayakan masuk seperti ketetapan dalam dokumen standard.
Bil	Tarikh	Perkara												
1.	01 April 2015 sehingga 31 Mac 2016	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini .												
2.	01 September 2015	Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.												
3.	01 September 2015	Pengambilan pelajar pada dan selepas tarikh ini hendaklah mematuhi syarat kelayakan masuk seperti ketetapan dalam dokumen standard.												

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR									
24.	<p>PENAMBAHBAIKAN TERHADAP STANDARD PROGRAM: UNDANG-UNDANG DAN PERUNDANGAN SYARIAH</p> <p>Sumber : Surat Pekeliling MQA Bil. 3/2015 Ruj.:MQA.100-1/7/1(9) bertarikh 14 September 2015</p>	<p>Penambahbaikan telah dilaksanakan terhadap Standard Program: Undang-undang dan Perundangan Syariah.</p> <p>Bahagian yang terlibat adalah “Matlamat Program dan Objektif Pendidikan”. “Hasil Pembelajaran”, Jadual 3, Ijazah Sarjana Muda Undang-undang (Major Tunggul dan nota di Lampiran 2 Badan Pengetahuan) :</p> <p>Pelaksanaan dan pematuhan terhadap dokumen standard ini adalah seperti berikut :</p> <table border="1" data-bbox="700 584 1426 1256"> <thead> <tr> <th>Bil</th> <th>Tarikh</th> <th>Perkara</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1.</td> <td>01 Oktober 2015 sehingga 30 September 2016</td> <td>Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini.</td> </tr> <tr> <td>2.</td> <td>01 Mac 2016</td> <td>Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.</td> </tr> </tbody> </table> <p>Pelaksanaan dan pematuhan bagi pengambilan pelajar masih terpakai berdasarkan Pekeliling MQA Bil.1/2015 bertarikh 23 Mac 2015.</p>	Bil	Tarikh	Perkara	1.	01 Oktober 2015 sehingga 30 September 2016	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini.	2.	01 Mac 2016	Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.
Bil	Tarikh	Perkara									
1.	01 Oktober 2015 sehingga 30 September 2016	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk memenuhi keperluan dokumen standard ini.									
2.	01 Mac 2016	Semua program baru yang memohon Akreditasi Sementara termasuk kurikulumnya hendaklah menggunakan dokumen standard ini sepenuhnya. Dokumen standard ini akan digunakan sepenuhnya dalam proses penilaian MQA terhadap program pengajian.									
25.	<p>PELAKSANAAN GARIS PANDUAN MALAYSIAN QUALIFICATION STATEMENT (MQS)</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2015 Surat Makluman MQA Bil. 1/2015 Ruj.:MQA. 100-1/7/2(9) bertarikh 30/4/2015</p>	<p>i. Pengeluaran MQS oleh PPT di Malaysia ditetapkan sebagai pilihan;</p> <p>ii. MQS dikeluarkan kepada kelayakan Ijazah Sarjana Muda (Tahap 6, MQF) ke atas sahaja;</p> <p>iii. MQS dikeluarkan kepada pelajar sebaik sahaja keperluan penganugerahan sesuatu kelayakan dipenuhi dan mendapat pengesahan Senat PPT;</p> <p>iv. Pelajar tidak dikenakan fi untuk mendapatkan MQS; dan</p> <p>v. PPT di Malaysia perlu mengguna pakai format MQS seperti yang terkandung dalam Garis Panduan MQS masing-masing. Walau bagaimanapun, PPT dibenarkan untuk menambah elemen-elemen yang bersesuaian selaras dengan keperluan masing-masing.</p> <p>Garis Panduan ini boleh dimuat turun di portal rasmi MQA (www.mqa.gov.my)</p>									

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
26.	<p>GARIS PANDUAN PENGGUNAAN ISTILAH PEMERIKSA LUAR (<i>EXTERNAL EXAMINER</i>), PENASIHAT LUAR (<i>EXTERNAL ADVISOR</i>) DAN LEMBAGA PENASIHAT (<i>ADVISORY BOARD</i>)</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 2/2015 Ruj.:MQA. 100-1/7/2(11) bertarikh 17/6/2015</p>	<p>Dokumen ini menggariskan penggunaan istilah Pemeriksa Luar (<i>External Examiner</i>), Penasihat Luar (<i>External Advisor</i>) dan Lembaga Penasihat (<i>Advisory Board</i>) yang bersesuaian seperti dinyatakan dalam Kod Amalan Akreditasi Program (COPPA).</p> <p>Garis panduan ini boleh dimuat turun di portal rasmi MQA (www.mqa.gov.my)</p>
27.	<p>KEPERLUAN MEMENUHI DASAR, STANDARD DAN KRITERIA PROGRAM SEMASA PENILAIAN AKREDITASI SEMENTARA DAN AKREDITASI</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 3/2015 Ruj.:MQA. 100-1/7/2(12) bertarikh 29/6/2015</p>	<p>PPT perlu memenuhi setiap keperluan dan ketetapan seperti berikut :</p> <ol style="list-style-type: none"> i. pengambilan pelajar hendaklah memenuhi syarat kelayakan masuk seperti mana yang telah diluluskan oleh KPT; ii. kelayakan dan kesesuaian tenaga pengajar; iii. beban tenaga pengajar iv. perancangan pengambilan dan pembangunan tenaga pengajar; v. kemudahan peralatan / perisian / makmal untuk tujuan pembelajaran dan pengajaran; vi. kemudahan perpustakaan dari segi kapasiti dan buku rujukan yang mencukupi dan terkini; vii. kurikulum yang kemaskini dan bersesuaian dengan keadaan semasa; viii. penglibatan pihak luar seperti pemeriksa luar terutama untuk program peringkat ijazah sarjana muda (tahap 6, MQF) dan ke atas; dan ix. sistem pengurusan seperti pengurusan rekod pelajar / akademik yang mantap. <p>Bagi PPT yang gagal memenuhi keperluan di atas akan menyebabkan Perakuan Akreditasi Sementara dan Akreditasi Penuh ditolak.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
28.	<p>PERINCIAN KELAYAKAN MASUK UNTUK LEPASAN SMU3 / SMA / SMK / MADRASAH ALIYAH, INDONESIA YANG MENDUDUKI UJIAN NASIONAL (UN) MULAI TAHUN 2015</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 3/2015</p> <p>Surat Makluman MQA Bil. 4/2015 Ruj.:MQA. 100-1/7/2(13) bertarikh 11/9/2015</p>	<p>Syarat kelayakan minimum bagi pelajar Indonesia yang menduduki UN mulai tahun 2015 adalah seperti berikut :</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pemegang Ijazah Sekolah Menengah Umum 3 / Ijazah Sekolah Menengah Atas (SMA) / Ijazah Sekolah Menengah Kejuruan (SMK) / Ijazah Madrasah Aliyah bagi tahun 2015 dan ke atas yang mencapai gred purata 55-65 layak memasuki Program Asas (Foundation) atau Diploma (Tahap 4, MQF); dan ii. Pemegang Ijazah Sekolah Menengah Umum 3 / Ijazah Sekolah Menengah Atas (SMA) / Ijazah Sekolah Menengah Kejuruan (SMK) / Ijazah Madrasah Aliyah bagi tahun 2015 dan ke atas yang mencapai gred purata 66-100 layak memasuki program Ijazah Sarjana Muda (Tahap 6, MQF).
29.	<p>PEMANSUHAN PENGELUARAN PERAKUAN MEMENUHI KEPERLUAN KUALITI (CERTIFICATE OF QUALITY COMPLIANCE, CQC) DALAM PROSES MENDAPATKAN AKREDITASI SEMENTARA DAN KEPERLUAN MEMATUHI MQF, STANDARD DAN DASAR</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 5/2015 Ruj.:MQA. 100-1/7/2(16) bertarikh 23/12/2015</p>	<p>Implikasi terhadap pemansuhan ini maka tempoh sah laku perakuan akreditasi sementara adalah seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Lima tahun daripada tarikh surat perakuan akreditasi sementara bagi program yang diluluskan tanpa syarat. PPT perlu memastikan pelajar kohort pertama boleh melalui proses akreditasi penuh sebelum tempoh akreditasi sementara berakhir; ATAU ii. Dua tahun daripada tarikh surat perakuan akreditasi sementara bagi program yang diluluskan bersyarat. PPT bertanggungjawab untuk mematuhi syarat-syarat yang dinyatakan dalam tempoh yang ditetapkan sama ada enam bulan atau satu tahun seperti yang dinyatakan dalam surat perakuan akreditasi sementara. Kegagalan berbuat demikian akan mengakibatkan perakuan akreditasi sementara dibatalkan. Tempoh ini hanya boleh diperbaharui setelah PPT mengambil tindakan mematuhi syarat-syarat yang dinyatakan.
30.	<p>AUDIT KEPADA PEMBERI PENDIDIKAN TINGGI (PPT) YANG MENAWARKAN SEBAHAGIAN ATAU SEPENUHNYA PROGRAM DI LUAR NEGARA</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 2/2016</p>	<p>PPT yang menawarkan sebahagian atau sepenuhnya program di luar negara perlu menjalani Audit Pematuhan MQA di premis cawangan tersebut bagi dua situasi berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Penawaran sebahagian atau sepenuhnya komponen kurikulum di kampus <i>offshore</i> PPT yang dibuka di luar negara. ii. Penawaran program secara <i>Open and Distance Learning</i> (ODL) yang melibatkan penyediaan pusat wilayah di luar negara.

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
	<p>Pekeliling MQA Bil. 1/2016 MQA.100-1/7/1(14) bertarikh 30 Jun 2016</p>	<p>Program yang akan diaudit adalah tertakluk kepada ketetapan seperti di bawah:</p> <p>a) Umum</p> <ol style="list-style-type: none"> i. PPT perlu menyatakan perancangan untuk melaksanakan program di kampus <i>offshore</i> atau pusat wilayah di luar negara semasa membuat permohonan untuk mendapatkan Akreditasi Sementara. ii. PPT dikehendaki memaklumkan MQA sejurus bermulanya pelaksanaan program di kampus <i>offshore</i> atau pusat wilayah di luar negara. iii. PPT harus ambil maklum bahawa fi yang dikenakan adalah berdasarkan fi permohonan yang berkuat kuasa dengan tambahan perbelanjaan lawatan ke luar negara dan mesyuarat penyelarasan sebelum dan selepas lawatan (<i>pre and post meeting</i>). <p>b) Kampus <i>Offshore</i></p> <ol style="list-style-type: none"> i. Pelaksanaan audit akan memfokus kepada pengendalian program di kampus tersebut sahaja. ii. PPT perlu menyediakan maklumat berdasarkan aspek jaminan kualiti yang ditetapkan dalam Kod Amalan Akreditasi Program (COPPA) dengan modifikasi tertentu berdasarkan konteks kampus. <p>c) Pusat Wilayah Program <i>Open and Distance Learning (ODL)</i></p> <ol style="list-style-type: none"> i. Pelaksanaan audit adalah sama seperti modus operandi pusat wilayah di Malaysia. ii. PPT perlu menyediakan maklumat berdasarkan aspek jaminan kualiti yang ditetapkan dalam COPPA dengan modifikasi tertentu berdasarkan konteks kampus dan perlu mematuhi Kod Amalan Pembelajaran Terbuka dan Jarak Jauh (<i>Code of Practice for Open and Distance Learning, COP-ODL</i>). <p>Tarikh kuat kuasa pada 01 Januari 2017.</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR												
31.	<p>PENGGUNAAN STANDARD PROGRAM SAINS PERUBATAN DAN KESIHATAN</p> <p>Sumber : Pekeliling MQA Bil. 2/2016 MQA.100-1/7/1(15) bertarikh 30 Jun 2016</p> <p><i>Biomedical Sciences, Dietetics, Environmental Health, Health Care Management, Medical Imaging, Medical Laboratory Technology, Nutrition, Occupational Safety and Health,</i></p> <p><i>Occupational Therapy, Physiotherapy, Radiotherapy dan Paramedical Sciences</i></p>	<p>PPT yang menawarkan program sains perubatan dan kesihatan adalah tertakluk kepada penggunaan Standard Program: Sains Perubatan dan Kesihatan dalam menyediakan dokumen permohonan Akreditasi Sementara dan Akreditasi. Sekiranya terdapat perbezaan antara standard program ini dengan mana- mana dasar atau standard lain yang ditetapkan oleh MQA, standard yang lebih tinggi adalah terpakai.</p> <p>Pelaksanaan dan pematuhan terhadap Standard Program: Sains Perubatan dan Kesihatan adalah seperti berikut:</p> <table border="1" data-bbox="699 674 1425 1496"> <thead> <tr> <th>BIL</th> <th>TARIKH</th> <th>PERKARA</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1.</td> <td>01 Julai 2016 sehingga 30 Jun 2017</td> <td>Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk mematuhi standard program.</td> </tr> <tr> <td>2.</td> <td>01 Disember 2016</td> <td>Semua program baharu yang memohon Akreditasi Sementara termasuk komponen kurikulum perlu mematuhi standard program. Semua program akan dinilai oleh MQA berdasarkan standard program.</td> </tr> <tr> <td>3.</td> <td>01 Disember 2016</td> <td>Pengambilan pelajar perlu mematuhi syarat kelayakan masuk berdasarkan standard program.</td> </tr> </tbody> </table> <p>Bagi program <i>Audiology, Forensic Science, Speech Sciences, Biochemistry, Genetics, Microbiology, Medical Social Work</i> dan <i>Health Promotion</i> adalah tidak berubah dan kekal seperti yang terkandung dalam standard program terdahulu.</p> <p>Walau bagaimanapun, perkara lain yang terkandung dalam standard program terdahulu harus mematuhi ketetapan yang dinyatakan dalam standard program yang baharu.</p>	BIL	TARIKH	PERKARA	1.	01 Julai 2016 sehingga 30 Jun 2017	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk mematuhi standard program.	2.	01 Disember 2016	Semua program baharu yang memohon Akreditasi Sementara termasuk komponen kurikulum perlu mematuhi standard program. Semua program akan dinilai oleh MQA berdasarkan standard program.	3.	01 Disember 2016	Pengambilan pelajar perlu mematuhi syarat kelayakan masuk berdasarkan standard program.
BIL	TARIKH	PERKARA												
1.	01 Julai 2016 sehingga 30 Jun 2017	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk mematuhi standard program.												
2.	01 Disember 2016	Semua program baharu yang memohon Akreditasi Sementara termasuk komponen kurikulum perlu mematuhi standard program. Semua program akan dinilai oleh MQA berdasarkan standard program.												
3.	01 Disember 2016	Pengambilan pelajar perlu mematuhi syarat kelayakan masuk berdasarkan standard program.												

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR												
32.	<p>PENGGUNAAN STANDARD PROGRAM KEWANGAN</p> <p>Sumber: Pekeliling MQA Bil. 3/2016</p>	<p>Pelaksanaan dan pematuhan terhadap dokumen standard ini adalah seperti butiran berikut:</p> <table border="1" data-bbox="699 315 1425 1099"> <thead> <tr> <th>BIL</th> <th>TARIKH</th> <th>PERKARA</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1.</td> <td>01 September 2016 Sehingga 31 Ogos 2017</td> <td>Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk mematuhi standard program</td> </tr> <tr> <td>2.</td> <td>01 April 2017</td> <td>Pengambilan pelajar bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi perlu mematuhi syarat kelayakan masuk berdasarkan standard program.</td> </tr> <tr> <td>3.</td> <td>01 April 2017</td> <td>Semua program baharu yang memohon Akreditasi Sementara perlu mematuhi standard program.</td> </tr> </tbody> </table> <p>Standard Program ini boleh dimuat turun di portal rasmi MQA (www.mqa.gov.my) .</p>	BIL	TARIKH	PERKARA	1.	01 September 2016 Sehingga 31 Ogos 2017	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk mematuhi standard program	2.	01 April 2017	Pengambilan pelajar bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi perlu mematuhi syarat kelayakan masuk berdasarkan standard program.	3.	01 April 2017	Semua program baharu yang memohon Akreditasi Sementara perlu mematuhi standard program.
BIL	TARIKH	PERKARA												
1.	01 September 2016 Sehingga 31 Ogos 2017	Tempoh transisi bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk mematuhi standard program												
2.	01 April 2017	Pengambilan pelajar bagi semua program yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi perlu mematuhi syarat kelayakan masuk berdasarkan standard program.												
3.	01 April 2017	Semua program baharu yang memohon Akreditasi Sementara perlu mematuhi standard program.												
33.	<p>PENAMBAHBAIKAN PROSES PEMANTAUAN SYARAT-SYARAT KHUSUS PERAKUAN AKREDITASI</p> <p>Sumber: Pekeliling MQA Bil.4/2016</p>	<p>PPT perlu mengemukakan maklum balas dan bukti pematuhan terhadap syarat-syarat perakuan Akreditasi dan fi penilaian seperti berikut:</p> <p>i) Penilaian oleh Ahli Panel Penilai (APP)</p> <table border="1" data-bbox="699 1514 1425 1850"> <thead> <tr> <th>Kelayakan Berdasarkan MQF</th> <th>RM</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Sijil</td> <td>3,250.00</td> </tr> <tr> <td>Diploma / Diploma Lanjutan</td> <td>3,500.00</td> </tr> <tr> <td>Sijil Siswazah / Diploma Siswazah / Sijil Pascasiswazah / Diploma Pascasiswazah</td> <td>4,250.00</td> </tr> <tr> <td>Ijazah Sarjana Muda / Ijazah Sarjana / Ijazah Kedoktoran</td> <td>5,250.00</td> </tr> </tbody> </table> <p>ii) Penilaian dalaman MQA : RM250.00</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 01 Januari 2016.</p>	Kelayakan Berdasarkan MQF	RM	Sijil	3,250.00	Diploma / Diploma Lanjutan	3,500.00	Sijil Siswazah / Diploma Siswazah / Sijil Pascasiswazah / Diploma Pascasiswazah	4,250.00	Ijazah Sarjana Muda / Ijazah Sarjana / Ijazah Kedoktoran	5,250.00		
Kelayakan Berdasarkan MQF	RM													
Sijil	3,250.00													
Diploma / Diploma Lanjutan	3,500.00													
Sijil Siswazah / Diploma Siswazah / Sijil Pascasiswazah / Diploma Pascasiswazah	4,250.00													
Ijazah Sarjana Muda / Ijazah Sarjana / Ijazah Kedoktoran	5,250.00													

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
34.	<p>GARIS PANDUAN PINDAH KREDIT MASSIVE OPEN ONLINE COURSES (MOOC)</p> <p>Sumber: Pekeliling MQA Bil.5/2016</p>	<p>Dokumen ini menggariskan panduan berkenaan Pindah Kredit <i>Massive Open Online Courses</i> (MOOC) yang menyokong pendidikan fleksibel dalam penawaran program pengajian.</p> <p>Rujukan berkaitan dengan Garis Panduan Pindah Kredit MOOC ini boleh didapati dalam bentuk e-book di portal rasmi MQA (www.mqa.gov.my).</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 27 September 2016.</p>
35.	<p>GARIS PANDUAN AMALAN BAIK: PENGAKREDITAN PENGALAMAN BERASASKAN PEMBELAJARAN TERDAHULU BAGI TUJUAN PENGANUGERAHAN KREDIT [GGP: APEL(C)]</p> <p>Sumber: Pekeliling MQA Bil.6/2016</p>	<p>Dokumen ini membolehkan pelajar layak memohon untuk memperoleh pindah kredit berdasarkan pengalaman pembelajaran terdahulu. Dokumen ini mengandungi maklumat seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Prinsip pelaksanaan APEL(C); ii) Dasar APEL(C); iii) Proses dan prosedur pelaksanaan APEL(C); iv) Proses permohonan pelaksanaan APEL(C) oleh PPT; dan v) Borang permohonan APEL(C) yang berkaitan. <p>GGP: APEL(C) boleh didapati dalam bentuk e-book di portal MQA (www.mqa.gov.my) bagi PPT yang ingin melaksanakan APEL(C).</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 21 Oktober 2016.</p>
36.	<p>PINDAAN SYARAT KELAYAKAN MASUK DALAM STANDARD PROGRAM</p> <p>Sumber: Surat Pekeliling MQA Bil.2/2016</p>	<p>Pindaan ini dibuat berdasarkan keperluan berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Penyelarasan syarat kelayakan masuk pelajar antarabangsa seperti yang dinyatakan dalam surat makluman Jabatan Pendidikan Tinggi bernombor rujukan JPT/BPP(P)1000-753Jld.3(15) bertarikh 12 April 2016 - Syarat Kompetensi Bahasa Inggeris Bagi Pelajar Antarabangsa; dan ii. Meningkatkan kefahaman terhadap ayat yang terkandung dalam surat pekeling Bil. 1/2016.

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR				
		<p>Jadual di bawah menunjukkan perkara yang ingin diperjelas, diselaras dan dipinda:</p> <table border="1" data-bbox="703 304 1433 2018"> <tbody> <tr> <td data-bbox="703 304 954 797"> <p>a) Perkara yang ingin diperjelaskan</p> </td> <td data-bbox="954 304 1433 797"> <p>i) syarat kelayakan masuk yang ditetapkan dalam standard program tetapi tidak dinyatakan dalam surat pekeliling ini adalah dikekalkan.</p> <p>ii) syarat keperluan Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa seperti yang ditetapkan dalam standard program tetapi tidak dinyatakan dalam surat pekeliling ini adalah dikekalkan.</p> </td> </tr> <tr> <td data-bbox="703 797 954 2018"> <p>b) Perkara yang diselaras</p> </td> <td data-bbox="954 797 1433 2018"> <p>Walaupun syarat keperluan Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa seperti yang ditetapkan dalam standard program adalah dikekalkan, namun, penawaran kursus penguasaan Bahasa Inggeris oleh PPT kepada pelajar yang tidak pernah disetarakan dengan mana-mana tanda aras antarabangsa seperti <i>Common European Framework of Reference for Languages (CEFR)</i> seperti yang dinyatakan dalam standard program berikut adalah tidak lagi dibenarkan:</p> <p>a) Standard Program: Kejuruteraan dan Teknologi Kejuruteraan</p> <p>b) Standard Program: Pengajian Media dan Komunikasi</p> <p>c) Standard Program: Komputeran</p> <p>d) Standard Program: Ukur Bangunan</p> <p>e) Standard Program: Pendidikan Awal Kanak-kanak.</p> </td> </tr> </tbody> </table>	<p>a) Perkara yang ingin diperjelaskan</p>	<p>i) syarat kelayakan masuk yang ditetapkan dalam standard program tetapi tidak dinyatakan dalam surat pekeliling ini adalah dikekalkan.</p> <p>ii) syarat keperluan Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa seperti yang ditetapkan dalam standard program tetapi tidak dinyatakan dalam surat pekeliling ini adalah dikekalkan.</p>	<p>b) Perkara yang diselaras</p>	<p>Walaupun syarat keperluan Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa seperti yang ditetapkan dalam standard program adalah dikekalkan, namun, penawaran kursus penguasaan Bahasa Inggeris oleh PPT kepada pelajar yang tidak pernah disetarakan dengan mana-mana tanda aras antarabangsa seperti <i>Common European Framework of Reference for Languages (CEFR)</i> seperti yang dinyatakan dalam standard program berikut adalah tidak lagi dibenarkan:</p> <p>a) Standard Program: Kejuruteraan dan Teknologi Kejuruteraan</p> <p>b) Standard Program: Pengajian Media dan Komunikasi</p> <p>c) Standard Program: Komputeran</p> <p>d) Standard Program: Ukur Bangunan</p> <p>e) Standard Program: Pendidikan Awal Kanak-kanak.</p>
<p>a) Perkara yang ingin diperjelaskan</p>	<p>i) syarat kelayakan masuk yang ditetapkan dalam standard program tetapi tidak dinyatakan dalam surat pekeliling ini adalah dikekalkan.</p> <p>ii) syarat keperluan Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa seperti yang ditetapkan dalam standard program tetapi tidak dinyatakan dalam surat pekeliling ini adalah dikekalkan.</p>					
<p>b) Perkara yang diselaras</p>	<p>Walaupun syarat keperluan Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa seperti yang ditetapkan dalam standard program adalah dikekalkan, namun, penawaran kursus penguasaan Bahasa Inggeris oleh PPT kepada pelajar yang tidak pernah disetarakan dengan mana-mana tanda aras antarabangsa seperti <i>Common European Framework of Reference for Languages (CEFR)</i> seperti yang dinyatakan dalam standard program berikut adalah tidak lagi dibenarkan:</p> <p>a) Standard Program: Kejuruteraan dan Teknologi Kejuruteraan</p> <p>b) Standard Program: Pengajian Media dan Komunikasi</p> <p>c) Standard Program: Komputeran</p> <p>d) Standard Program: Ukur Bangunan</p> <p>e) Standard Program: Pendidikan Awal Kanak-kanak.</p>					

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
		<p>Hal ini selaras dengan penetapan dalam surat makluman Jabatan Pendidikan Tinggi bernombor rujukan JPT/BPP(P)1000-753 Jld.3(15) bertarikh 12 April 2016 berkaitan syarat kompetensi Bahasa Inggeris bagi pelajar antarabangsa.</p> <p>Pindaan ini berkuat kuasa mulai 1 Januari 2017.</p> <p>C) Perkara yang dipinda</p> <p>penambahbaikan pada syarat kelayakan masuk dalam standard program berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Muamalat dan Kewangan Islam. ii. Seni Lukis dan Seni Reka. iii. Komputeran. <p>Sebanyak 13 standard program yang disenaraikan di bawah telah dibuat penambahbaikan.</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Bil. 2/2011 – Penggunaan Standard Program: <ul style="list-style-type: none"> a. Kejuruteraan dan Teknologi Kejuruteraan ii. Bil. 3/2012 – Penggunaan Standard Program: <ul style="list-style-type: none"> a. Muamalat dan Kewangan Islam b. Hospitaliti dan Pelancongan c. Seni Lukis dan Seni Reka iii. Bil 2/2013 – Penggunaan Standard Program: <ul style="list-style-type: none"> a. Ukur Bangunan iv. Bil. 5/2013 - Penggunaan Standard Program: <ul style="list-style-type: none"> a. Psikologi b. Sains Maklumat v. Bil. 2/2014 – Penggunaan Standard Program: <ul style="list-style-type: none"> a. Pengajian Media dan Komunikasi b. Perakaunan vi. Bil. 4/2014 – Penggunaan Standard Program: <ul style="list-style-type: none"> a. Pendidikan Awal Kanak-kanak

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR					
		<p>vii. Bil. 1/2015 - Penggunaan Standard Program:</p> <ol style="list-style-type: none"> Komputeran Undang-undang dan Perundangan Syariah Pengajian Perniagaan <p>Tarikh kuat kuasa bermula daripada 01 Jun 2016 kecuali perkara 4(b) yang berkuat kuasa mulai 01 Januari 2017. Dengan berkuat kuasanya Surat Pekeliling MQA Bil. 2/2016 – Pindaan Syarat Kelayakan Masuk Dalam Standard Program ini, Surat Pekeliling MQA Bil. 1/2016 adalah dibatalkan.</p>					
37.	<p>PINDAAN TERHADAP SYARAT KELAYAKAN MASUK STANDARD PROGRAM: SAINS PERUBATAN DAN KESIHATAN BAGI TAHAP DIPLOMA SUBBIDANG KESELAMATAN DAN KESIHATAN PEKERJAAN</p> <p>Sumber: Surat Pekeliling MQA Bil.3/2016</p>	<p>Pindaan syarat kelayakan masuk Standard Program: Sains Perubatan dan Kesihatan bagi tahap diploma subbidang Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan. Pindaan tersebut adalah seperti berikut:</p> <table border="1" data-bbox="703 835 1431 2029"> <thead> <tr> <th data-bbox="703 835 1066 958">SYARAT KELAYAKAN MASUK (Sebelum Pindaan)</th> <th data-bbox="1066 835 1431 958">SYARAT KELAYAKAN MASUK (Selepas Pindaan)</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td data-bbox="703 958 1066 2029"> <p>Sijil yang diiktiraf berkaitan dengan bidang Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan;</p> <p>DAN</p> <p>i) SPM atau setara dengan 3 kredit di dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Malaysia; Bahasa Inggeris; Matematik atau 1 mata pelajaran sains (Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am) <p>ATAU</p> </td> <td data-bbox="1066 958 1431 2029"> <p><i>Digugurkan</i></p> <p>i) SPM atau setara dengan 3 kredit di dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Malaysia; Bahasa Inggeris; Matematik atau 1 mata pelajaran sains (Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am) <p>ATAU</p> </td> </tr> </tbody> </table>		SYARAT KELAYAKAN MASUK (Sebelum Pindaan)	SYARAT KELAYAKAN MASUK (Selepas Pindaan)	<p>Sijil yang diiktiraf berkaitan dengan bidang Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan;</p> <p>DAN</p> <p>i) SPM atau setara dengan 3 kredit di dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Malaysia; Bahasa Inggeris; Matematik atau 1 mata pelajaran sains (Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am) <p>ATAU</p>	<p><i>Digugurkan</i></p> <p>i) SPM atau setara dengan 3 kredit di dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Malaysia; Bahasa Inggeris; Matematik atau 1 mata pelajaran sains (Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am) <p>ATAU</p>
SYARAT KELAYAKAN MASUK (Sebelum Pindaan)	SYARAT KELAYAKAN MASUK (Selepas Pindaan)						
<p>Sijil yang diiktiraf berkaitan dengan bidang Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan;</p> <p>DAN</p> <p>i) SPM atau setara dengan 3 kredit di dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Malaysia; Bahasa Inggeris; Matematik atau 1 mata pelajaran sains (Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am) <p>ATAU</p>	<p><i>Digugurkan</i></p> <p>i) SPM atau setara dengan 3 kredit di dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Malaysia; Bahasa Inggeris; Matematik atau 1 mata pelajaran sains (Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am) <p>ATAU</p>						

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR							
		ii) GCE/O Level atau setara dengan 3 kredit (Gred C) di dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Inggeris; • Matematik; • 1 mata pelajaran sains(Biologi / Fizik / Kimia / Sains Am / Sains Gunaan) 	ii) GCE/O Level atau setara dengan 3 kredit (Gred C) di dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Inggeris; • Matematik; • 1 mata pelajaran sains (Biologi/Fizik/Kimia/ Sains Am/Sains Gunaan) 						
Tarikh kuat kuasa 02 November 2016 .									
38.	<p>PENYELARASAN STANDARD DIPLOMA EKSEKUTIF DENGAN DASAR PENGAKREDITAN PEMBELAJARAN BERASASKAN PENGALAMAN TERDAHULU BAGI TUJUAN PENGANUGERAHAN KREDIT [APEL(C)]</p> <p>Sumber: Surat Pekeliling MQA Bil.4/2016 bertarikh 17 November 2016</p>	<p>Program Diploma Eksekutif wajib mengguna pakai instrumen APEL(C).</p> <p>Penguatkuasaan pindahan kredit berdasarkan GGP: APEL(C) melibatkan pindaan terhadap Standard Diploma Eksekutif adalah seperti berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Pindahan atau pengecualian 30 kredit secara blok yang diperolehi melalui 3 tahun pengalaman kerja tidak lagi dibenarkan; ii. Pindahan maksimum sebanyak 30 kredit perlu dinilai berdasarkan instrumen APEL(C); dan iii. Kriteria penilaian dan pindahan kredit bagi setiap pelajar adalah berbeza tertakluk kepada instrumen APEL(C). <p>Pemberi Pendidikan Tinggi (PPT) yang menawarkan program Diploma Eksekutif perlu memohon dan mendapatkan kelulusan MQA untuk melaksanakan APEL(C).</p> <p>Pelaksanaan dan pematuhan terhadap ketetapan baharu ini adalah seperti berikut:</p> <table border="1" data-bbox="699 1641 1426 2051"> <thead> <tr> <th data-bbox="699 1641 775 1682">BIL</th> <th data-bbox="775 1641 986 1682">TARIKH</th> <th data-bbox="986 1641 1426 1682">PERKARA</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td data-bbox="699 1682 775 2051">1.</td> <td data-bbox="775 1682 986 2051">01 Disember 2016 sehingga 30 November 2017</td> <td data-bbox="986 1682 1426 2051"> Tempoh transisi bagi semua program Diploma Eksekutif yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk: <ul style="list-style-type: none"> • mendapatkan kelulusan MQA bagi melaksanakan APEL(C); dan • mengemukakan kurikulum </td> </tr> </tbody> </table>		BIL	TARIKH	PERKARA	1.	01 Disember 2016 sehingga 30 November 2017	Tempoh transisi bagi semua program Diploma Eksekutif yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk: <ul style="list-style-type: none"> • mendapatkan kelulusan MQA bagi melaksanakan APEL(C); dan • mengemukakan kurikulum
BIL	TARIKH	PERKARA							
1.	01 Disember 2016 sehingga 30 November 2017	Tempoh transisi bagi semua program Diploma Eksekutif yang telah mendapat Akreditasi Sementara dan Akreditasi untuk: <ul style="list-style-type: none"> • mendapatkan kelulusan MQA bagi melaksanakan APEL(C); dan • mengemukakan kurikulum 							

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR	
			<p>program Diploma Eksekutif dengan jumlah kredit bergraduat minimum sebanyak 90 kredit.</p> <p>Kegagalan PPT dalam mematuhi ketetapan ini boleh mengakibatkan akreditasi program ditarik balik.</p>
		2.	<p>01 Januari 2017</p> <p>Semua program baharu Diploma Eksekutif perlu:</p> <ul style="list-style-type: none"> • mendapatkan kelulusan MQA bagi melaksanakan APEL(C) sebelum memohon Akreditasi Sementara; dan • mengemukakan kurikulum program Diploma Eksekutif dengan jumlah kredit bergraduat minimum sebanyak 90 kredit.
39.	<p>KEPERLUAN MENYATAKAN NAMA CAWANGAN DI DALAM SKROL ATAU TRANSKRIP</p> <p>Sumber : Keputusan Mesyuarat Kajian Semula Dasar-dasar Berkaitan Jaminan Kualiti KPT-MQA Bil. 1/2016</p> <p>Surat Makluman MQA Bil. 1/2016 MQA. 100-1/7/2(17) bertarikh 28 Januari 2016</p>	<p>Skrol pelajar yang mengikuti program di cawangan PPT perlu menyatakan maklumat berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Nama program seperti dalam surat kelulusan Kementerian Pendidikan Tinggi; ii. Nama PPT induk atau cawangan PPT yang menjalankan program. Sekiranya skrol tidak menyatakan nama PPT cawangan, transkrip atau Malaysian Qualification Statement (MQS) perlu menyatakan nama PPT cawangan tersebut; iii. Tarikh dikeluarkan; dan iv. Tandatangan oleh sekurang-kurangnya dua penandatangan. Contoh : Naib Canselor dan Pendaftar. 	

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
40.	<p>PELAKSANAAN TEMPOH PEMBELAJARAN MAKSIMUM SEHINGGA 45 MINGGU DALAM 1 TAHUN PENGAJIAN ADALAH DIBENARKAN</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 2/2016 (MQA.100-1/7/2(19) bertarikh 15 Februari 2016</p>	<p>PPT dibenarkan untuk melaksanakan tempoh pembelajaran sehingga 45 minggu dengan penambahan 1-2 kredit yang membawa kepada jumlah maksimum 52 kredit dalam 1 tahun pengajian. Walau bagaimanapun, keputusan ini terpakai bagi dua situasi sahaja iaitu:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. pengendalian peperiksaan; dan ii. pelaksanaan latihan industri <p>Tarikh kuat kuasa pada 15 Februari 2016.</p>
41.	<p>GARIS PANDUAN AMALAN BAIK: PEMBELAJARAN BERASASKAN KERJA (GUIDELINES TO GOOD PRACTICES: WORKBASED LEARNING, GGP : WBL)</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 3/2016 MQA. 100-1/7/2(20) bertarikh 25 Februari 2016</p>	<p>Dokumen ini merupakan panduan komprehensif dan mampu menyokong PPT dalam menyediakan graduan yang seiring dengan keperluan industri.</p> <p>Garis Panduan ini boleh dimuat turun di portal rasmi MQA (www.mqa.gov.my).</p>
42.	<p>PENGURANGAN BILANGAN DOKUMEN MQA-01 DAN MQA-02 BAGI PERMOHONAN PROGRAM AKREDITASI SEMENTARA DAN AKREDITASI KE AGENSI KELAYAKAN MALAYSIA (MQA)</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 4/2016 MQA. 600—2/2/1 Jld.2(48) bertarikh 7 Mac 2016</p>	<p>PPT hanya perlu menghantar dua salinan <i>hard copy</i> dan empat salinan <i>soft copy</i> sahaja kecuali dokumen bagi program yang melibatkan badan profesional (4 salinan <i>hard copy</i> dan <i>soft copy</i>).</p> <p>Tarikh kuat kuasa pada 07 Mac 2016.</p>
43.	<p>PENGELUARAN ADVISORY NOTE BERKENAAN SISTEM JAMINAN KUALITI</p> <p>Sumber : Surat Makluman MQA Bil. 5/2016 MQA. 100-1/7/2(20) bertarikh 30 Jun 2016</p>	<p><i>Advisory Note</i> bertujuan untuk memastikan PPT peka dengan keperluan semasa kualiti program pengajian dan turut menyatakan cadangan penyelesaian yang dapat membantu PPT untuk menambah baik amalan baik sedia ada.</p> <p><i>Advisory Note</i> boleh dimuat turun di portal rasmi MQA (www.mqa.gov.my).</p>

BIL	PERKARA	DASAR / PROSEDUR
44.	<p>PEMANSUHAN MESYUARAT SARINGAN AWAL (MSA) KURSUS PENGAJIAN / PROGRAM BAHARU</p> <p>Sumber: Surat JPT Ruj.: JPT/BPP(K)1000-753 Jld. 3 (18) bertarikh 21 Disember 2016</p>	<p>MSA dimansuhkan. PPT perlu mengemukakan permohonan terus kepada Unit Pendaftaran, Bahagian Koordinasi dan Rujukan Jaminan Kualiti, MQA.</p>